
Συνάντηση Λευτέρη Κοκολάκη, Μιχάλη Κοκολάκη, Αντιδημάρχων και Δημοτικών Συμβούλων με τον Αστυνομικό Διευθυντή Ηρακλείου

    Συνάντηση με τον Αστυνομικό Διευθυντή Ηρακλείου, Νίκο Σπυριδάκη και τον διοικητή
του Α.Τ. Φαιστού, 
Μανώλη Καρανδινό
, είχαν σήμερα στο δημαρχείο Γόρτυνας, ο 
Λευτέρης Κοκολάκης
, που εκτελεί προσωρινά χρέη δημάρχου και ο εκλεγμένος από τους πολίτες δήμαρχος,
επικεφαλής της παράταξης «Μεγάλη Γόρτυνα», 
Μιχάλης Κοκολάκης
.
 
 

Στο επίκεντρο της συνάντησης βρέθηκαν τα θέματα ασφάλειας, η ανάγκη ενίσχυσης των
αστυνομικών υπηρεσιών και η συνεργασία δήμου και αστυνομίας, με στόχο την καλύτερη
δυνατή αντιμετώπιση φαινομένων παραβατικότητας. Επιπλέον, επιβεβαιώθηκε η πρόθεση
των δύο πλευρών για συνδιοργάνωση δράσεων και εκδηλώσεων στα σχολεία, με στόχο την
ενημέρωση μαθητών, εκπαιδευτικών και γονέων και την πρόληψη φαινομένων
παραβατικότητας.

  
  

Οι ανάγκες είναι αυξημένες, λόγω και της μεγάλης έκτασης του δήμου μας. Υπάρχουν
κάποιες περιοχές που χρειάζονται μεγαλύτερη προσοχή και ελπίζουμε ότι, με τις δικές σας
παρεμβάσεις, το αίσθημα ασφάλειας των πολιτών θα ενισχυθεί

    

ανέφερε ο Λευτέρης Κοκολάκης.

  
  

Είμαστε ένας δήμος χωρίς αστυνομικό τμήμα και αυτό θα θέλαμε να ληφθεί σοβαρά υπόψη
στον σχεδιασμό σας. Υπάρχει ανάγκη ίδρυσης ενός αστυνομικού τμήματος, επαρκώς
στελεχωμένου, ώστε να λειτουργεί αποτελεσματικά. Χρειαζόμαστε, επίσης, πιο συχνές
περιπολίες, τόσο τις νυχτερινές ώρες, όσο και κατά την διάρκεια της ημέρας

    

τόνισε ο Μιχάλης Κοκολάκης.
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Από την πλευρά του, ο Αστυνομικός Διευθυντής Ηρακλείου, Νίκος Σπυριδάκης,
δεσμεύθηκε ότι τα φαινόμενα παραβατικότητας στον δήμο Γόρτυνας θα περιοριστούν
σημαντικά το επόμενο διάστημα και έδωσε έμφαση στην ανάγκη να ενισχυθούν οι
αστυνομικές υπηρεσίες με προσωπικό.

  
  

Είναι σημαντικό να βγουν αστυνομικοί στον δρόμο, να κάνουν περιπολίες. Θα ήταν ευχής
έργο να ενισχυθεί, έστω, το Α.Τ. Φαιστού με προσωπικό, που θα παρεμβαίνει και στον δήμο
Γόρτυνας. Πρόθεσή μας είναι να έχουμε μια διαρκή επικοινωνία με τις υπηρεσίες του
δήμου, ώστε να προλαβαίνουμε τα προβλήματα και να δίνουμε λύσεις

    

ανέφερε χαρακτηριστικά.

  

 

  

Στην συνάντηση συμμετείχαν οι αντιδήμαρχοι Κωνσταντίνος Τσικνάκης, Σοφία
Χατζάκη - Σφακιανάκη
, 
Θοδωρής Σαβουιδάκης
,
Στέλιος Σηφάκης
και οι δημοτικοί σύμβουλοι 
Γιώργος Σταματάκης
, 
Θανάσης Δεσδενάκης
.
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